
 

 

El 2021 va ser un any diferent on, malgrat les incerteses 

derivades de l’evolució de la pandèmia, tots els qui esteu 

implicats en el Ral·li Costa Brava vau aconseguir tirar 

endavant amb una organització exemplar. Amb un 

inevitable canvi de dates inclòs, però mantenint l’essència 

que us ha caracteritzat durant dècades. Això és el més 

important, i la demostració és que vau superar rècord 

d’equips inscrits, i que es va mantenir l’alt nivell de qualitat que caracteritza la prova.  

 

En uns moments com els actuals, tant plens de dificultats, Girona ens volem mostrar 

com una ciutat dinàmica, una ciutat al servei del progrés i de l’activitat. Aquesta és la 

manera com podrem arrencar de manera més ràpida la recuperació econòmica i social, 

i fer-ho a la vegada lligats d’aquells sectors arrelats al conjunt del territori. El motor és, 

sense cap mena de dubte, un d’aquests àmbits on existeix a casa nostra una profunda 

afició, i per això Girona hem optat per mantenir el suport a la celebració del Rally Costa 

Brava.  

 

Tenir a casa nostra un esdeveniment com aquest té un doble objectiu: acostar el motor 

a tots els aficionats i al conjunt dels gironins; i posar Girona al mapa internacional dels 

ral·lis, amb l’evident impacte que això representa sobre el teixit productiu de la ciutat.  

Desitjo que aquesta 70a edició de la prova es pugui celebrar amb la màxima normalitat, 

i que durant aquesta setmana de març el motor torni a ser el gran protagonista dels 

carrers de Girona i de tota la demarcació! 
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